
 

 

Rae Vallavalitsus  

         17.11.2020 

 

 

Arupärimine 

 

Vastavalt Rae valla põhimääruse §18 lõikele 6 ning § 37 esitasime 16.04.2019 kirjaliku 

küsimuse Jüri jäätmejaama töökorralduse kohta. Teemaks oli asjaolu, et kliente ei tuvastatud 

Rae valla kodanikena muud moodi kui vaid pelk küsimus. Seega identifitseerimist ei 

toimunud. Samas makstakse nende jäätmete käitlemiseks Rae valla maksumaksja arvelt (läbi 

eelarve) üle 100000 euro aastas. Sellist olukorda ei saanud pidada normaalseks maksumaksja 

seisukohalt. Vallavalitsus vastas, et probleemiga tegeletakse. 

Aeg möödus ja midagi ei muutunud, küsisime 19.11.2019 kuidas asjad edenevad. Saime 

optimismist pakatava vastuse - Vastuseks 19.11.2019 esitatud arupärimisele teavitame, et 

hetkel on arenduses Jüri jäätmejaamale sobiva IT-rakenduse väljatöötamine ja valmis 

kasutamiseks eeldatavalt 2020 aasta alguses. 

Vastuses on defineerimata, mida konkreetselt mõeldakse aasta alguse all, kuid selge on see, et 

novembriks on see tähtaeg käes kindlasti. Külastades kodanikuna jäätmejaama ei märganud 

mingit muutust. Ehk nii palju, et nüüd polnud enam sedagi küsimust, et kas olete valla 

kodanik. 

Eeltoodut arvestades soovime teada millal hakatakse jäätmejaama külastamisel 

selgitama välja kas jäätmeloovutaja on valla kodanik või mitte? 

Kirjalik vastus saata vastavalt Rae valla põhimääruse § 37 digitaalselt allkirjastatuna 

aadressile raivo.uukkivi@eesti.ee 

 

 

Raivo Uukkivi 

Rae vallavolikogu liige, fraktsiooni Rae Kodanik esindaja 
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